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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 29 august 2018, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 
 

 

 

 Prin Dispoziţia nr.868 din 23 august 2018 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 29 august 2018, ora 1400, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  
       

1. Sîrbu Mitică 

2. Dragomir Ion 

3. Neacşu Lucian 

4. Oprişan Gigi 

5. Sîrbu Adelina Veronica 

6. Nichita Tereza 

7. Pick  Ladislau 

8. Ilie Clement 

9. Matei Mihai 

10. Meclea Alina 

11. Pălăngeanu Dunia 

12. Ţigănilă George 

13. Săndulescu Petronela Marinela 

14. Gâdea Gheorghe 

15. Anghelescu Adrian Valentin 

16. Ionescu Liviu-Ovidiu 

17. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

 

Absenţi:  
 

1. Vladu Alexandru 

2. Ciulacu Mirela 

3. Muscalu Ionel 

4. Cioacă Ionuţ 

 
 

Preşedinte de şedinţă este domnul Neacșu Lucian, ales prin H.C.L. nr.229 din 31 

mai 2018. 



 2 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Bună ziua, doamnelor și domnilor! Începem 

ședința ordinară de astăzi prin a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Dau cuvântul doamnei Băiceanu pentru prezență. 

Doamna secretar Băiceanu Liliana: Sunt prezenţi 17 consilieri, este îndeplinit 

cvorumul legal. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Înainte de a intra în ordinea de zi, supun la vot 

procesul verbal din data de 26 iulie  2018. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

Supun la vot procesul verbal din data de 13 august 2018. Cine este pentru? 17 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

După cum știți, la ordinea de zi avem 32 de puncte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă îmi permiteți domnule președinte, cu voia 

domnilor consilieri, aș  dori să scot de pe ordinea de zi proiectul nr.1 privind aprobarea 

instituirii taxei speciale de salubrizare datorată de către utilizatori, persoane fizice care 

locuiesc în Municipiul Giurgiu, în cazul prestațiilor de care aceștia beneficiază, fără 

contract încheiat cu operatorul de salubrizare. De ce am făcut acest lucru?  

În regulamentul de salubrizare al județului Giurgiu, ca parte integrantă din 

contractul de delegare a serviciului de către A.D.I., serviciul de salubrizare, este stipulat 

faptul că județul trebuie să instituie această taxă. Am cerut punct de vedere de la 

A.N..R.S.C.. A.N..R.S.C.-ul nu face distincție între UAT municipiu, UAT județ. 

Dumnealor ne spun că cineva trebuie să instituie această taxă. Am revenit cu adresă și am 

transmis regulamentul de salubrizare al județului care a stat la baza înființării A.D.I.-ului 

și la baza funcționării acestui A.D.I. și al serviciului de salubrizare în județ. Și așteptăm 

un răspuns de la dumnealor, dacă suntem noi în culpă că nu am instituit această taxă 

pentru persoanele care refuză să încheie contract de salubrizare sau este în culpă Consiliul 

Județean, că nu a instituit conform regulamentului aprobat de dumnealor, acestei taxe. 

Până când se lămurește această problemă, vă rog să acceptați să-l scoatem de pe ordinea 

de zi. 

Totodată, la punctul nr.15 este o mică greșeală de redactare, este proiect privind 

aprobarea, nu suplimentarea Bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2018 și a 

Listei de investiții aferente, ci rectificarea suplimentării Bugetului local de venituri și 

cheltuieli pe anul 2018 și a Listei de investiții aferente. Pentru că nu mai avem 

suplimentare. 

Doamna consilier Meclea Alina: Pe tabletă este rectificare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, dar a apărut în dispoziția pe care am transmis-

o la Prefectură, a apărut acest lucru. Noi l-am corectat pe tabletă, dar trebuie să fie 

consemnat în procesul verbal al ședinței, pentru faptul că această listă a fost transmisă 

Instituției Prefectului. 

Totodată, vreau să includem pe ordinea de zi două puncte suplimentare: 

PS01 - privind aprobarea procedurii privind vânzarea acțiunilor deținute de 

Municipiul Giurgiu la S.C. APA SERVICE S.A. Giurgiu și 
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 PS02 - privind aprobarea documentației tehnico-economice pentru obiectivul de 

investiții ”Reabilitarea coloanei de alimentare cu apă pe strada Cărămidarii Vechi din 

Municipiul Giurgiu”. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Supun la vot ordinea de zi cu cele 32 de puncte, 

cele două puncte suplimentare propuse de domnul primar și retragerea punctului nr.1. 

Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea instituirii taxei speciale de 

salubrizare datorată de către utilizatori, persoane fizice care locuiesc în 

Municipiul Giurgiu, în cazul prestațiilor de care aceștia beneficiază, fără 

contract încheiat cu operatorul de salubrizare - retras 

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării şi completării 

regulamentului privind activitatea de blocare, ridicare, transport, depozitare și 

eliberare a autovehiculelor/vehiculelor staționate, parcate 

neregulamentar/abandonate pe domeniul public al Municipiului Giurgiu, 

aprobat prin Hotărârea Consiliului local al municipiului Giurgiu nr.302/31 

august 2017 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea modificării 

Hotărârii Consiliului local al municipiului Giurgiu nr.498/28.12.2017 privind 

stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul fiscal 2018 și încetarea 

aplicabilității Hotărârii Consiliului local al municipiului Giurgiu 

nr.72/22.02.2018 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea reactualizării tipurilor de 

servicii sociale de îngrijire la domiciliu pentru persoane vârstnice și tarifele 

acestora aprobate prin Hotărârea Consiliului local al municipiului Giurgiu 

nr.48/26.02.2009 

 
Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 
Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea prelungirii cu un an a 

valabilității Convenției dintre Consiliul local al municipiului Giurgiu și 

Fundația ”Din Dragoste pentru Oameni” Giurgiu, pentru susținerea unor 

servicii sociale la nivelul Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 3.000 lei domnului Vladu Ion pentru achiziționarea și montarea de 

centrală de apartament 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 5.000 lei domnului Cioară Ioan din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin financiar 

în sumă de 4.000 lei doamnei Cernea Tudora din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9:  proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 7.000 lei doamnei Ionițescu Constanța din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 10.000 lei, doamnei Piticu Rodica din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 4.000 lei domnului Cîrlan Marian din Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 2.000 lei, doamnei Burdulea Mița din Giurgiu 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrarea 

S.C. GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. în insolvență, a unui număr de 30 de 

bucăți jardiniere din beton 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea prețului local al energiei 

termice către utilizatorii de energie termică din Municipiul Giurgiu, prin sistem 

centralizat, în scopul încălzirii și preparării apei calde pentru sezonul de 

încălzire 16 octombrie 2018 – 15 aprilie 2019 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu o să am o mică discuție. După cum ați văzut din 

materialele prezentate, crește prețul la gigacalorie cu o valoare nu foarte mare, de la 383 

de lei la 416 lei, aproximativ 8%. Ținând cont de faptul că din 2012, când a fost aprobat 

acest preț, până în acest moment, deci, de 6 ani, nu s-a operat nici o modificare. Trebuie 

să acceptăm acest punct de vedere al Operatorului de a lua în calcul că de la data când s-a 

făcut fundamentarea prețului în 2012 și până acum, salariile acelor angajați s-au dublat. 

Mai mult de 100%. Era 750 de lei, acum discutăm de 1.900 de lei minimul pe economie. 

Totodată, prețul la gaz în 6 ani a suferit modificări anuale în cuantum de peste 30-

40%, adunat în acești ani. Celelalte cheltuieli, nu mai spunem și de rata inflației, celelalte 

cheltuieli înregistrează creșteri destul de substanțiale. Din reglementările și calculul pe 

care ni le-au pus la dispoziție, a mers pe profit 0,1% al Operatorului pentru că este în 

insolvență și nu trebuie să aibă bani foarte mulți că îi iau alții acești bani. Deci, nu au mai 

mers pe 5% și au mers pe o reducere în acest mod, iar cetățenii trebuie să aibă încredere 

pentru faptul că începând din ianuarie, prin programul de guvernare și sper să fie și 

certitudine acest lucru, prin programul de guvernare, TVA-ul va scădea la utilități de 

încălzire, energie termică, de la 19%, la 9% sau chiar 5%. Drept urmare, ceea ce avem o 

creștere acum pentru lunile noiembrie și decembrie, discutăm în ianuarie de o reducere a 

prețului la gigacalorie. Drept urmare, nu trebuie să aibă temeri foarte mari cetățenii, de o 

creștere substanțială a prețului gazului, a prețului energiei termice. 

Am vrut să fac această precizare, tocmai ca să, cetățenii să fie bine informați, ce 

înseamnă această creștere a tarifului și nu în ultimul rând și pentru anul următor, ne vom 

păstra subvenția la încălzire de 50%. Drept urmare, nu va fi un efort foarte mare în 

bugetul fiecărui cetățean care se încălzește în sistem centralizat. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim pentru precizări, domnule primar! 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind rectificarea suplimentării Bugetului 

local de venituri și cheltuieli pe anul 2018 și a Listei de investiții aferente 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Anexei la 

Hotărârea Consiliului local al municipiului Giurgiu nr.62/03.03.2017, 

modificată prin Hotărârea Consiliului local al municipiului Giurgiu 

nr.301/25.08.2017, prin Hotărârea Consiliului local al municipiului Giurgiu 

nr.496/18.12.2017 și prin Hotărârea Consiliului local al municipiului Giurgiu 

nr.2/15.01.2018 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea inițierii demersurilor în 

vederea preluării din domeniul public al Județului Giurgiu în domeniul public al 

Municipiului Giurgiu a unui imobil situat în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Aici am o singură lămurire. Este vorba despre 

imobilul fostei Biblioteci Județene I.A. Bassarabescu de pe Mircea cel Bătrân. Acest 

imobil aparține Consiliului Județean. Dorim să implementăm un proiect, să-l reabilităm 

folosind finanțare printr-un proiect european și a-l transforma într-un Centru de zi pentru 

persoane vârstnice, acea clădire unde era sediul P.P.D.D.-ului. El fiind al Consiliului 

Județean, noi nu putem să facem acest lucru și să putem depune acest proiect.  

Drept urmare, am făcut o adresă către Consiliul Județean, să ne pună la dispoziție 

acest imobil ca să putem să implementăm cu succes acest proiect european. Întotdeauna 

am fost deschiși și când dânșii au avut nevoie de un spațiu al municipalității unde doreau 

să implementeze un proiect cu finanțare europeană, l-am cedat și noi, pentru că așa mi se 

pare normal. Cine are oportunitate, cine este eligibil în a atrage fonduri europene să 

modernizeze, să construiască un imobil de pe raza municipiului, fără nici o problemeă, 

suntem dispuși să-l cedăm. Decât să rămână al municipalității și să nu putem face nici o 

investiție, mai bine îl dăm Consiliului Județean, îl renovează, îl amenajează și îl pune la 

dispoziția tot a cetățenilor din municipiu. Același lucru se întâmplă pe reciprocitate. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim pentru precizări, domnule primar! 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii din domeniul privat în 

domeniul public al municipiului Giurgiu a unui teren situat în extravilanul 

Municipiului Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Sîrbu Mitică: Comisia de urbanism a acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu am să aduc iarăși câteva precizări! Este vorba 

de un teren de aproape 4 hectare situat pe șoseaua Bălănoaiei, între pădurea Bălănoaiei și 

Penitenciar, pe partea cu Penitenciarul, pentru realizarea unui nou cimitir uman. Avem o 

mare problemă în a asigura locurile de veci cetățenilor care trec la cele veșnice. Avem 

mari probleme la cele trei cimitire existente și autorizate pentru că nu mai avem 

posibilitatea de extindere a amplasamentului. Avem aviz negativ de la Direcția de 

Sănătate Publică pentru cele trei. Dacă la Sfântul Gheorghe Nou am fi putut, pentru că 

este câmp în spatele cimitirului, sunt terenuri private și și-au construit case. Avem 

Penitenciarul lângă cimitir și condițiile sunt mult mai dure în acest moment. Legea 

Cimitirelor s-a schimbat în 2014 și legea sanitară s-a modificat și aceasta și nu mai 

permite să extindem aceste cimitire. Nici Cimitirul de pe șoseaua Sloboziei – Sfântul 

Haralambie, am fi putut, poate într-un viitor apropiat să-l extindem spre zona unde avem 

conductele de termoficare, după ce implementăm proiectul cu modernizarea sistemului. 

Acele conducte le vom dezafecta, dar avem iarăși aviz negativ pentru că ne apropiem de 

zona de case și distanțele sunt mult mai mari. Deci, cei de la Direcția de Sănătate Publică 

nu ne mai permite pe vechile amplasamente să mai extidem cimitirele. Ele au fost 

construite, cel puțin Smârda și Haralambie, au fost construite la începutul secolului trecut. 

Orașul era mult mai în centru. Acum orașul s-a dezvoltat și a înglobat aceste cimitire în 

intravilan și chiar în zona locuită și nu mai permit condițiile actuale să facem. 

Voi veni în fața dvs. după ce vom face PUZ-ul pentru noul cimitir, vom veni să 

modificăm regulamentul și să nu mai permitem, cum este firesc și acum în noile cimitire, 

să nu mai permitem concesionarea locurilor fără să ai pe cineva decedat. Altfel, le vom da 

locuri, oamenii își vor lua aceste locuri, le vor ocupa doar scriptic, fizic când s-o întâmpla 

necazul și ne trezim cu cimitir, doar o treime sau jumătate ocupat, dar el este în totalitate 

atribuit viitorilor concesionari. Drept urmare, trebuie să facem în continuu cimitire noi. 

Vom merge pe regulament pe măsură ce decedează cineva, va fi îmhumat la rând. 

Domnul consilier Țigănilă George: Sunt persoane care vor să-și ia pentru cavou. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ce se întâmplă? Cavoul ți-l faci după ce, ai timpul 

necesar să construiești cu o zi, două înainte. Nu vom da, pentru că nu vom reuși niciodată 

să asigurăm atât de multe cimitire, la cât de multe cereri sunt și ele nu vor fi ocupate. 

Terenul nu este mare, nu avem decât aproape 4 hectare, iar modelul acesta l-am văzut la 
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Constanța la noul cimitir. Indiferent că erai bogat, că erai sărac, că erai fruntaș, că erai 

codaș, îți venea rândul exact când îți suna ceasul. Atunci lua un teren, municipalitatea 

respectivă sau firma, le amenaja acele spații dacă vroiau să le facă contra cost și vroiau 

spațiu deja zidit, îl lua deja zidit, la rând. Vrea să-l înhumeze în pământ, lua la rândul cu 

pământul și lucrurile mergeau mult mai rapid. Pentru că ne vom trezi în situația în care și 

acest cimitir va fi ocupat de contracte, dar nu de persoane care au decedat. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim pentru precizări, domnule primar! 

Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea raportului de evaluare 

necesar vânzării prin licitație publică a terenului în suprafață de 5.637,00 mp, 

situat în Municipiul Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul consilier Matei Mihai: Domnule primar, vroiam să vă întreb și eu, când a 

mai vândut Consiliul Local o asemenea suprafață și era și de așteptat, cum am spus și în 

ședința trecută, că prețul va fi de 2 lei. Nu e de 2 lei, e de 8 euro, iar cel care va cumpăra 

acel teren o să-l vândă Dedeman-ului, cum ați recunoscut și dvs., pe o sumă mult mai 

mare, începând de la 60-70 de euro. 

O altă problemă, dvs. ați spus că Dedeman-ul o să angajeze 100 de persoane.  Dar, 

nu vă gândiți că Dedeman-ul o să distrugă 4, 5, 6 societăți comerciale care au același 

obiect de activitate și vor rămâne șomeri 200 de persoane? Mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând, domnule consilier, nu am afirmat 

niciodată și vă scot procesul verbal al ședinței și înregistrarea, nu am afirmat niciodată că 

va cumpăra Dedeman în acel spațiu, în acel loc. Și ca să stați liniștit, dacă vreți, mergeți și 

cumpărați-l cu 8 euro. Eu sunt ferm convins că nu se va vinde cu 8 euro pentru că este 

grevat de linie înaltă și ca să vă dau o informație mai actuală, Dedeman, dacă va veni în 

Giurgiu, nu va veni acolo. Pentru că nu are posibilitatea de a intra și de a ieși pe acel 

spațiu. Asta v-o spun din surse pentru că au venit și au spus: nu ne interesează zona 

respectivă, nici acolo, nici acolo, discută de următoarea zonă la Fabrica de zahăr. Asta că 

să știți mai multe informații. E bine să fiți informat, ca să nu vorbim să ne aflăm în vorbă. 

Sunt interesați de un alt teren în zona Fabricii de zahăr care aparține Voestalpine, între 

Fabrica de zahăr și noul Marina Port. 

Asta nu înseamnă că acum face Primăria o afacere, vânzând ieftin sau vânzând 

scump. Dacă considerați că e prea ieftin, nici o problemă, vă invit și vă aștept, să veniți 

să-l cumpărați și după aceea, să-l vindeți dvs. să faceți o afacere cu Dedeman, dacă 

credeți că vine Dedeman. Nici o problemă, aveți tot dreptul din lume! 
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Vă spuneam de fiecare dată că nu am punctat și nu am intervenit niciodată în 

evaluările făcute de evaluatori autorizați, dintr-un singur motiv. Oricând, după ce se 

vinde, poate să facă cineva o plângere, o sesizare, o scrisorică către organele de cercetare 

și să spună că primarul s-a implicat și a vorbit cu evaluatorul și l-a chemat să mărească 

sau să scadă. Niciodată! Acel evaluator are contract cu Primăria prin Direcția de 

Patrimoniu. I se pune la dispoziție documentația, se duce pe teren. Are toată răspunderea 

atunci când face această evaluare și mai departe… Eu mă bucur să se vândă acest teren, 

dar nu cred, pentru că am fost și am văzut și eu terenul. Trece sub o linie de medie și una 

de înaltă, terenul acesta. Nu poate să-l folosească nimeni să construiască, nimic. Când a 

spus că a evaluat raportul cu 8 euro, în condițiile în care un teren liber, lângă acest teren, 

se vinde cu 4-5 euro. Intrați pe net și o să vedeți.! Am zis: ok, o să stăm cu el 1000 de ani, 

dar  asta este evaluarea! Nu am nici cel mai mic interes personal! Nu am nici cea mai 

mică intervenție la Dedeman, cum spuneți dvs., sau la alt operator! 

Domnul consilier Matei Mihai: Dar, eu nu am afirmat așa ceva! 

Domnul primar Barbu Nicolae: E, n-ați afirmat! Ce Dumnezeu!  

Domnul consilier Matei Mihai: Am spus eu că aveți dvs. vreun interes personal? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Păi, nu, mi-ați spus că, mi-ați transmis că am spus 

data trecută că o să vină Dedeman, că o să-l cumpere. 

Domnul consilier Matei Mihai: Nici măcar n-am… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Greșit! Eu vă dau înregistrarea! 

Domnul consilier Matei Mihai: Să vedem înregistrarea! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Drept urmare, este o procedură pe care o 

îndeplinesc, mai departe mergem. Se votează bine, nu se votează, iarăși, bine. Nu am nici 

cel mai mic interes. Ce se întâmplă, dvs. stabiliți! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Alte discuţii? 

Domnul consilier Țigănilă George: Am o foarte mare rugăminte către domnul 

primar, ca toți investitorii care vor să vină în Giurgiu, vă rog foarte mult, chiar să le dați 

aceste terenuri, indiferent cum. Indiferent! Că de aici, concesionare, concesiune, că se 

închiriază, trebuie să le dăm la dispoziția acestor investitori, pentru că acești investitori 

vin în Giurgiu, creează locuri de muncă. Indiferent câte locuri de muncă, noi trebuie să 

știm că acele persoane care vine să-și desfășoare activitatea în municipiul Giurgiu, vin și 

cu forțe de muncă. Să nu mai facem ce a făcut fostul primar! Nu da voie să concesioneze, 

să închirieze, să cumpere chiar unele terenuri, pentru unele persoane care vor să vină în 

Giurgiu. Vă rugăm foarte mult, chiar să-i ajutați, pe aceste persoane care vin către 

Giurgiu să investească, cu toate utilitățile. Am cerut și cer în continuare, duceți-le la ușă, 

cum se spune, tot strictul necesar. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Practic, eu data trecută în ședință, 

am cerut pe baza cererii aparținătorului, proprietarul de la TCC am înțeles că e acolo, 

investiția ca atare. Fiindcă el a spus că are nevoie de acest teren pentru un drum de acces. 

Cum bunăvoară și dvs. ați spus că nu se poate construi acolo trecând și media și înalta 

tensiune. Știți cumva ce investiție va face în zonă? V-a depus în acest sens vreun dosar? 

Fiindcă pe mine mă interesează, chiar dacă domnul Grădinaru face evaluările pe care le 

face, presupun că foarte bine le face, nici el nu are nici un fel de responsabilitate. Fiindcă 
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ați văzut cum scrie în toate raporturile de evaluare, că el se exonerează de la orice fel de 

responsabilitate juridică, penală și administrativă. Lăsând în neant, ca să zic așa, 

responsabilitatea ca atare, iar responsabilitatea ajunge la Consiliul Local. Nu la dvs., ci 

doar la noi, dragi colegi. Eu vreau să văd un minim investițional care se crează acolo, 

plus valoare și sunt de acord și votez cu două mâini. Mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: În primul rând nu este adevărat că cel care face 

evaluarea nu răspunde. Poți să scrii ce vrei tu în raportul acela, asta nu înseamnă că legea 

te exonerează de răspunderea pe care o ai atunci când ai făcut acea evaluare. Este exclus! 

Fiecare răspunde cât este în viață, de toate actele pe care le-a făcut. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Păi de ce mai scrie? 

Domnul primar Barbu Nicolae: E dreptul lui să scrie! Asta nu înseamnă că atunci 

când s-au făcut evaluări de terenuri în oraș și s-au scos la vânzare și au venit, Daniela sau 

cum era, DNA-ul, și i-au întrebat pe unii și pe alții, nu au dat explicații de unde au ajuns 

la prețul acela, ce oferte au avut. Există o procedură! Deci, de răspuns, răspunzi! 

Răspunderea o stabilește instanța de judecată care studiază documentele la dosar, dar 

mergem prea departe. Prin caietul de sarcini, atunci când se va face vânzarea, se va stabili 

clar ce destinație va avea. Și dacă vom vrea noi să-i dăm altă destinație la terenul acesta 

prin caietul de sarcini, nu o să poată nimeni să facă, pentru că noi trebuie să-i dăm 

descărcare de sarcini pe acel teren. Ori, noi nu avem cum să-i dăm descărcare de sarcini 

că trec două linii de înaltă, medie și înaltă. Deci, nu pot să-i dau că pe terenul acela poate 

să facă orice. Deci, el când s-a stabilit, pe terenul acela nu se va face decât drum, că așa s-

a stabilit prin acest lucru și prin caiet. Nu pot să-i dau! Mai departe, ce vrea să facă? Dacă 

el a cerut drum, dacă cerea: domne, vreau terenul acesta să-l alipesc și voi face o 

construcție mare și fumoasă și nu știu ce, ok! El a zis că are terenul și vrea să facă o altă 

ieșire pe acolo. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: V-a spus că are terenul, dorește să 

realizeze o investiție pe terenul aferent, proprietatea lui și să aibă drum de acces. Cum eu 

o să fiu la un moment dat rău voitor și să spun: se va organiza licitație la 8 euro, se vor 

prezenta, nu se vor prezenta, mai vor trece două-trei luni, se va scădea prețul la 4 și așa 

mai departe, până ajunge la 2. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu!  Procedura e clară. Nu dă prețul de pornire, 

nu se scade! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Și ulterior nu se mai vine cu un 

raport de evaluare pentru că nu s-a vândut la 8 euro? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Va rămâne așa! Dacă vrea cineva o scoate 

la vânzare. Sub doi ani de zile, nu se fac reevaluări. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Mulțumesc! 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? 3 voturi împotrivă (domnul consilier Matei 

Mihai, doamna consilier Sîrbu Adelina, domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin). 

Abţineri?  
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Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării gestiunii, prin 

atribuire directă, a serviciilor de blocare, ridicare, transport, depozitare și 

eliberare a autovehiculelor/vehiculelor staționate, parcate 

neregulamentar/abandonate pe domeniul public al Municipiului Giurgiu, către 

S.C. Giurgiu Servicii Locale S.A. în insolvență 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dați-mi voie! Fac aceste discuții și încerc să 

explic, ca să nu se transmită totuși, către cetățeni, mot a mot, așa, de mâine gata! Avem 

posibilitatea să blocăm, unde prinde mașina o blochează, o ridică, fuge cu ea. Nici spațiu 

nu avem ca să depozităm! 

De un an de zile am înființat serviciul să zicem, de parcări la domiciliu, de parcări 

rezidențiale, în care cetățeanul respectiv își concesionează, își închiriează un loc de 

parcare la domiciliu, în anumite condiții. Să știți că am întâmpinat foarte multe probleme. 

O să facem, poate data viitoare, domnul director de la Poliția Locală, să faceți o 

informare luând materialele din ultimul an cu câte sesizări au venit de la cetățeni privind 

parcarea altor persoane pe spațiul pentru care o persoană avea închiriat acel spațiu, după 

orele 1700, când normal trebuie să fie al celui care a închiriat spațiul respectiv. Foarte 

mulți, și nu am dat amenzi! Am zis, mergem pe o cale mai amiabilă, încercăm să 

explicăm, că omul a concesionat, că a închiriat, că are acel spațiu, că trebuie să-l 

folosească, e dreptul lui, fără șicane, fără ceartă. E dreptul lui și pentru acel drept a plătit 

și e corect, când vine de la serviciu la ora 5 să găsească locul liber. Unii au înțeles, unii au 

lăsat mașina peste noapte acolo. Omul a pândit mașina să vadă, nici să tragă în spatele lui, 

nu avea loc de parcare. Deci, s-au creat anumite nefuncționalități, un disconfort al 

cetățenilor, care pe bună dreptate, spațiul acela plătea pentru el. În primul rând se vor 

adresa acestor stări de fapt.  

În al doilea rând avem, cum spune presa, acei bizoni în trafic, acei conducători auto 

care-și lasă mașina indiferent, lipsiți de orice respect față de celălalt, orice respect față de 

participanții la trafic. Trec pe trecere de pietoni, că blochează intrarea din curtea cuiva, că 

blochează o stradă, că o lasă în mijlocul străzii să meargă să-și cumpere un pachet de 

țigări. Mai nou, la sensul giratoriu acesta provizoriu făcut la Lidl – Supeco, cineva a lăsat 

mașina în sens. Acolo locuia el cu blocul! Nu-i normal! Până la urmă, legislația rutieră 

impune anumite obligații și discutând cu cei de la Poliția Rutieră, ne-au spus: domnule 

primar, aveți Poliția Locală, ridicați-i dvs. sau aveți regulament. Aplicați regulamentul! 

Vom aplica regulamentul! 
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Cel puțin, până la sfârșitul anului, acest serviciu de blocare, ridicare, transport, 

depozitare, va fi 99% pentru cei care parchează în stațiile de autobuz, care opresc în stații 

de autobuz și părăsesc, care opresc și împiedică buna circulație a celorlalți participanți la 

trafic și nu în ultimul rând, cei care blochează un loc de parcare care deja are o persoană 

și a închiriat acel loc, cu preponderență. Și dacă-i convine să plătească 560 de lei, plus 4 

puncte, aceia sunt pe OUG 195. Blocarea unui loc de parcare pe OUG 195, spune clar, 4 

puncte de penalizare și 4 puncte de amendă. Asta înseamnă 560 de lei, plus 200 de lei 

blocarea dacă o lasă noaptea acolo, plus ridicarea și tot. O să se gândească de trei ori dacă 

lasă mașina acolo sau nu. Și 4 puncte, pentru că nici eu nu am știu, cei de la Poliția 

Locală informează zilnic pe cei de la Poliția Națională, cu aceste amenzi și cu punctele de 

amendă și cu punctele de penalizare, în primul rând. Și acele puncte de penalizare se 

introduc în baza de date a fiecărui participant, al fiecărui șofer. Nu am știut nici eu lucrul 

acesta, mi l-au spus de curând. S-a schimbat OUG 195 și în acest moment, acele puncte 

de penalizare se duc, inclusiv amenzile date de Poliția Locală. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Mulțumim pentru precizări, domnule primar! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Domnule primar, acum chiar vă 

întreb serios și pe Poliția Locală, cam care este parcul de autovehicule în Giurgiu? 

Numărul ca atare, deținători de autoturisme. 

Domnul Țintea Laurențiu: Vreo 21.000. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: 21.000. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Sunt înregistrate la DIT. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Număr de parcări, cam câte? Deci, 

avem 30.000. 

Domnul Trăistaru Cristian: Avem 4.000 de parcări numai de domiciliu. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: 4.000 de domiciliu și restul, parcări 

alternative? 

Domnul Trăistaru Cristian: Parcări publice. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Parcări publice, numărul total? 

4.000 + 1.000 la un parc de 20.000? Întrebarea mea este următoarea: dacă cumva numărul 

de deținători de autoturisme care caută să-și parcheze aceste mașini pentru a nu fi 

ridicate, parcări alternative. De ce nu creem sau nu creem nici măcar parcări cu taxă? 

Fiindcă toată lumea ar fi fericită să știe că poate să parcheze regulamentar și să plătească 

1 leu, 2 lei pe jumătate de oră, mai ales dacă are treabă la instituțiile publice, unde și 

acolo e o problemă și nu găsește loc de parcare. Eu aș dori să înființați sau să hotărâm 

printr-un proiect înființarea zonelor de parcare cu taxă și zone de parcare fără nici o taxă 

alternativă, astfel încât să poată veni omul, undeva la 300-400 de metri ca să știe că nu i 

se ridică mașina. Mulțumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să vă răspund scurt și cu o situație din teren, 

efectiv practică. Nu s-au închiriat parcările de domiciliu în procent de 100%. Nu le-am 

închiriat! Deci, doar cei care au considerat că pot închiria și vor să aibă un loc de parcare, 

s-au dus și au participat, dar sunt foarte puține zone în care s-au închiriat toate locurile de 

parcare. În rest, sunt foarte multe zone în care au rămas locuri de parcare neînchiriate. Pe 

principiul că aveau dreptul să participe la licitație în prima fază, cei care locuiau în blocul 
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respectiv și dețineau mașini. Doar cu o mașină veneau. Și nu au venit toți! Au zis: e, s-au 

dus numai unii, care-s mai proști, așa și au închiriat locul de parcare. Noi ăștia, mulți așa 

și care considerăm noi, că suntem mai șmecherași, tot stăm pe locul acela de parcare, dar 

nu plătim. Ce se întâmplă? Urmează etapa a doua din regulament care spune că cel care 

are și două și trei mașini și mașină cu număr de Bulgaria, poate participa să închirieze un 

loc. Și vor veni în etapa a doua foarte mulți și vor închiria și pentru a doua mașină pe care 

o are și pentru a treia, locurile rămase libere. Și o să iasă un scandal să spună: păi, cum x-

ulescu a venit cu trei mașini și le parchează toate trei și eu pentru o mașină nu am 

dreptul? Dreptul a avut să participe! Nu a participat, îmi pare rău! 

Drept urmare, a construi o parcare mare, să vină cineva să parcheze cel puțin în 

Giurgiu, credeți-mă că sunt bani aruncați în vânt. 

Vă mai dau un exemplu! S-a creat o parcare foarte mare pe Mircea cel Bătrân, în 

zona Institutului de Proiectare. Uitați-vă că este goală, ziua sau are 3-7 mașini. La 200 de 

metri, este o instituție publică de eliberare permise, certificate de înmatriculare și nu mai 

știu ce, și ați văzut și pe stânga și pe dreapta, mașini oprite. Au luat drumul Digului și au 

blocat drumul Digului și trotuarul și podul Bizets și tot, în condițiile în care la 200 de 

metri, au parcare goală. Vin cei de la Poliția Locală, îi amendează, vin cei de la Poliția 

Națională îi amendează, dar ei tot acolo vin pentru că așa ne-am obișnuit. Ne-am obișnuit 

să lăsăm mașina în fața magazinului chiar dacă blocăm circulația, să merg să-mi iau. 

Lăsăm mașina la o intersecție, nici nu mai poți să ieși din intersecție pentru că blochează. 

Ce să vă spun? Că blochează intrarea din Primărie că se duce și el repede să-și ia un 

cazier și lasă jumătate din drumul de acces, că nu mai e loc până la Poliție! E blocat tot și 

pe stânga și pe dreapta și sunt semne de circulație interzis și spunem că nu avem.  

Locuri sunt! Problema se pune, ce facem în anumite zone care nu au fost gândite 

pentru parcări? În Tineretului este o zonă și zona centrală, dar aici cât de cât mai sunt 

locuri. Dar, în Tineretului, acele blocuri, prin anii 70 au fost gândite pentru muncitori 

care au cel mult o bicicletă. În acest moment, sunt persoane care stau într-un bloc confort 

doi, într-un apartament confort doi, sunt două familii cu două mașini. Poate cu 1000 și 

ceva de euro de la bulgari, dar au două mașini și nu au loc. Am creat locuri de parcare, 

dar credeți-mă că nu sunt adeptul să defrișăm tot ce este spațiu verde în oraș să facem 

locuri de parcare. Iar, dacă vom face un loc de parcare, o să fac acel spațiu de pe 

pietonală și să facem o parcare supraterană. Nu va veni nimeni! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Sunt foarte de acord cu dvs.! Și eu 

sunt îngrozit de cei care parchează și în fața supermarketului, care are la dispoziție 100-

200 de locuri și le lasă peste noapte acolo. Se boicotează licitațiile pentru parcările 

rezidențiale. Cunosc toate aceste aspecte! Dar, nu cumva să fim acuzați că nu le creem 

alternativă atunci când se duc la instituțiile publice prin centru și nu găsesc nici un loc de 

parcare. Eu sunt de acord să-i amendați, să le ridicați mașina tuturor acestor bizoni, cum 

bine le-ați spus. Merci! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu este denumirea mea! Presa a statuat-o și tot ei 

văd că o folosesc mai mult așa. Eu am preluat-o din mass-media. Ce vreau să vă spun? 

Prin Programul de mobilitate urbană, pentru că în lupta cu mașina sau în competiția cu 

mașina, omul a ieșit întotdeauna în pierdere. Întotdeauna! S-au făcut autostrăzi, s-a 



 16 

înmulțit numărul de mașini, s-au făcut drumuri principale s-a înmulțit numărul de mașini. 

Deci, întotdeauna, crearea condițiilor pentru un trafic fluent, nu a făcut decât să se 

înmulțească numărul de mașini în detrimentul celorlate mijloace de locomoție. Discutăm 

de tren, de avion, de bicicletă și de mersul pe jos. Prin Programul de mobilitate urbană se 

va încuraja foarte mult folosirea mijloacelor de transport în comun, folosirea bicicletelor 

pentru că vom avea piste de biciclete în tot orașul, pe căile principale. Vom avea zone în 

care vor circula doar mijloace de transport în comun. Vom crea o problemă. Ați văzut că 

și în București s-au creat linii preselectate pentru mijloacele de transport în comun. E 

foarte greu în București când știi și toată lumea s-a revoluționat și a zis: dar, nu mai avem 

loc cu mașinile! Acesta este scopul principal și oriunde în lumea aceasta… 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: S-a desființat… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, l-au desființat pentru că nu au condiții în 

tot orașul! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Dar, le-au desființat și după marile 

bulevarde și pe DN1. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu sunt obligați! Prin Planul de mobilitate urbană 

și Bucureștiul e tot în Plan de monilitate urbană. 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: S-au creat ambuteiaje. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! Dar, știți ce se întâmplă? 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: S-a luat hotărârea de desființare. În 

toate capitalele europene nu au în toate zonele piste pentru bicicliști. Nu există așa ceva! 

Nici la Paris, nici la Roma, nici la Londra, sunt anumite spații pentru agrement, pentru 

transfer, dar nu peste tot. Dar, pe de altă parte, au și autobuze cu spații special amenajate 

pentru bicicliști, în care omul tranzitează zona interzisă pentru bicicliști, cu acel autobuz. 

Așa sper să văd și eu la Giurgiu! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu sper să văd finalizați acei 19 km de pistă de 

biciclete în municipiu. Și am promis, presa e de față, că-mi iau bicicletă și vin cu bicicleta 

la serviciu. 

Domnul consilie Neacșu Lucian: Alte discuţii? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Aș vrea să-l ajut un pic pe colegul, legat 

de grija pe care o are de activitatea executivului și să-i reamintesc că tot noi, prin hotărâre 

de Consiliu am aprobat anterior, construirea a 11 parcări în zona Tineretului. Iar, tot prin 

Consiliu, am aprobat inițierea procedurii de a prelua un teren, de fapt un imobil de la 

Poliția de Frontieră, în vederea amenajării unei parcări mari în zona Poliției. Există 

preocupări din partea aceasta! 

Domnul consilie Neacșu Lucian: Mulțumesc! Supun la vot proiectul de hotărâre 

prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosință 

gratuită a unui spațiu către Operatorul regional – Societatea Comercială Apa 

Service S.A. Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 
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Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu:  Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Să se consemneze că nu particip la vot. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. 

Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu și Asociația ”Licurici” Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu și Asociația Profesorilor Pensionari PRO 

Liceul ”Tudor Vianu” Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu și Asociația ”Prietenii de lângă tine” 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu și Asociația Sportivă ”Acvila Sport 2003” 

Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Municipiul Giurgiu și Școala Gimnazială nr.10, pentru 

sustenabilitatea proiectului ”Copiii și părinții romi vor la școală” pentru 

perioada septembrie-decembrie2018 
 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea aprobarea încheierii 

Acordului de parteneriat între Municipiul Giurgiu și Școala Gimnazială nr.10, 

pentru sustenabilitatea proiectelor ”Oportunități egale de educație pentru o 

societate incluzivă” și ”Școală după școală – primul pas spre succesul școlar și 

profesional” pentru perioada septembrie-decembrie2018 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat educațional  între Municipiul Giurgiu, Inspectoratul școal Județean 

Giurgiu, Colegiul Național ”Ion Maiorescu”, Liceul Teoretic ”Tudor Vianu”, 

Liceul Teoretic ”Nicolae Cartojan”, Liceul Tehnologic ”Ion Barbu”, Colegiul 

Tehnic ”Viceamiral Ioan Bălănescu”, Seminarul Teologic Ortodox ”Teoctist 

Patriarhul”, Școala Gimnazială ”Sfântul Gheorghe”, Școala Gimnazială 

”Mircea cel Bătrân”, Școala Gimnazială ”Mihai Eminescu”, Școala Gimnazială 

nr.5, Școala Gimnazială nr.7, Școala Gimnazială ”Academician Marin 

Voiculescu” Și Școala Gimnazială nr.10 și aprobarea regulamentului 

parteneriatului educațional 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Primăria Municipiului Giurgiu și Asociația ”Rhabillage” 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement: Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Planului anual al 

achizițiilor publice – Fonduri Europene – 2018, al Societății Administrația Zonei 

Libere Giurgiu S.A. pe anul 2018 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării Bugetului 

centralizat al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din venituri 

proprii și subvenții pe anul 2018 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S01: proiect de hotărâre privind aprobarea procedurii privind vânzarea 

acțiunilor deținute de Municipiul Giurgiu la S.C. APA SERVICE S.A. Giurgiu 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Dragomir Ion: Comisia juridică a acordat aviz favorabil.   

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul S02: proiect de hotărâre privind aprobarea documentației tehnico-

economice pentru obiectivul de investiții ”Reabilitarea coloanei de alimentare cu 

apă pe strada Cărămidarii Vechi din Municipiul Giurgiu” 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  
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Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea alegerii președintelui de 

ședință al Consiliului local al municipiului Giurgiu, pentru perioada septembrie 

2018 – noiembrie 2018 

 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Propuneri? 

Domnul consilier Oprișan Gigi: Propun pentru următoarea perioadă să fie 

președinte ales, domnul consilier local Sîrbu Mitică. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Discuţii? Dacă nu sunt, supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Mai avem: 

       -  Informare privind Decizia nr.14/24.07.2018 a Camerei de Conturi Giurgiu, cred că 

ați parcurs materialul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Până la ”Diverse” aș avea un anunț de făcut pentru 

domnii consilieri. Aș dori să luați la cunoștință că începând cu data de astăzi, doamna 

Băiceanu Liliana este cu drepturi depline, Secretar, în urma examenului promovat la 

Agenția Națională a Funcționarilor Publici. Este cu drepturi depline, Secretar al Primăriei 

municipiului Giurgiu și pe cale de consecință, conform legii și Secretar al Consiliului 

Local. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Felicitări, doamnei! 

DIVERSE: 

 Domnul consilier Țigănilă George: Am avut o rugăminte și revin, referitor la 

parcul dupe șoseaua Oinac, cu iluminatul. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ziceți despre ce e vorba? 

Domnul consilier Țigănilă George: Locul de joacă! 

 Domnul primar Barbu Nicolae: Știu că era o problemă cu alimentarea de la Enel, 

dar nici acum? Au trecut doi ani de zile! Eu zic că funcționează! Am avut o problemă cu 

alimentarea în zona respectivă pentru că traseul, circuitul de la Enel, în zona respectivă 

avea o problemă, dar știu că s-a rezolvat. 

Domnul Gogoașe Marian: Au pus panoul, dar nu au făcut racordarea. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Iluminatul e făcut, dar racordul e problema! 

Domnul consilier Matei Mihai: Vroiam să întreb ce e cu sensul acela giratoriu la 

Lidl, că m-au întrebat cetățenii. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De ce zâmbiți? 

Domnul consilier Matei Mihai: Sensulețul acela mic! 

Domnul primar Barbu Nicolae: De ce zâmbiți ironic, așa? 

Domnul consilier Matei Mihai: Nu, zâmbesc! Avem 3-4 sensuri giratorii într-un 

kilometru! 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule consilier, l-ați aprobat, domne! L-ați 

aprobat dvs.! Ați aprobat execuția lui, ați aprobat bugetul, ați aprobat tot. Eu nu știu de ce 

veniți aici, ca și consilier și să ridicați o problemă pe care trebuie s-o știți! Acum, să fim 

corecți și față de cetățeni! L-ați aprobat, dar să ridicați problema atunci! Domne, de ce 

face, la ce folosește? Vă spun la ce folosește! 

Avem o adresă a Poliției – Direcția Circulație, Poliției Județene Giurgiu – Direcția 

Circulației, pentru că au fost atât de multe incidente în zona respectivă. Sunt cetățeni care 

traversează de la Lidl către Supeco. Se vede clar, e o potecă. Treceau prin zona 

respectivă. Șoferi care vin cu viteză foarte mare de la sensul giratoriu de pe șoseaua 

București către sensul giratoriu celălalt. Ceilalți care vin cu viteză mare în sensul 

giratoriu de la Lidl și în curba aceea ușor, faptul că seara nu-i vedeau foarte bine creau o 

problemă de circulație și de siguranță a circulației. Dacă ați observat, s-a făcut ceva 

provizoriu, cu mijloace provizorii, tocmai ca să vedem dacă este necesar, preîntâmpină 

acele probleme care au fost sesizate de către Poliție și rezolvă cu ceva problema 

siguranței cetățeanului. Oricum, acea trecere cu squar era necesară. 

Domnul consilier Matei Mihai: Aia, da, e necesară! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Că e șosea largă! Acolo, veneau foarte mulți de la 

Lidl și vroiau să intre în parcarea de la Supeco. Veneau din sens opus, dinspre București 

cu viteză, ieșeau din parcarea de la Supeco să meargă spre șoseaua București, într-o zonă 

în care e curbă și crea o problemă, șosea pe patru benzi. Se crea un nod cu probleme în 

fluența traficului sau în siguranța traficului. Poliția, și întrebați-l pe domnul Popescu 

Marian, au insistat foarte mult de a reglementa zona respectivă. Am fost pe teren 

împreună cu dumnealor, am stabilit împreună cum am putea gândi. Iar, faptul că sunt 

sensuri giratoriu, eu zic că nu e o decizie rea. Iar, dacă vreți să merg mai departe, 

aprobarea planului privind realizarea acestor sensuri, eu vreau să vă spun că ele sunt 

aprobate din 2011, sensurile acestea. Pentru că se gândea la vremea respectivă, în 2010 

chiar sunt aprobate, cu Plan Urbanistic Zonal cu cinci sensuri giratorii. Pentru că se 

gândea toată zona următoare, Lidl-ul și ce s-a construit acum ca și zonă comercială, urma 

acel complex comercial mall, în zona adiacentă între Parchet și Lidl și toate acestea se 

reglementează doar printr-un plan aprobat de Poliție. Dacă vreți, vi-l arăt când a fost 

aprobat în 2010. Nu este nici o idee a mea, nici o nebunie a mea, nici….  

Dar, să știți că toate comentariile negative au venit de la puști de 20 - 22 de ani. 

Am intrat pe facebook și am văzut, că li se limitează viteza în zonă. Păi, până la urmă, 

acesta este motivul pentru care s-a făcut! Să se limiteze un pic viteza, să creeze o fluență 

a traficului și următoarea fază va fi că toți cei din blocurile învecinate, vor avea 

obligatoriu la dreapta.  

Mergeți dimineața să vedeți ce aglomerație este în zona respectivă! Mergeți după 

ce or începe copiii școala și o să vedeți din cartierele acestea, Negru Vodă, Clopotari, câte 

mașini vor să iasă în șoseaua Mihai Viteazul, bulevardul Mihai Viteazul, câți vor să facă 

stânga din Negru Vodă, câți vor să intre în cartier și o să vedeți că, chiar este o problemă. 

E coadă, cel puțin pe Negru Vodă, vă spun: dacă vii până în 8 dimineața, e coada până la 

Gilbert, până la primul bloc. E coadă de mașini pentru că toți vor să facă stânga, să intre 
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spre oraș. Cu obligatoriu la dreapta și cu întoarcere în primul sens, eu vă spun că se 

fluidizează mult mai repede circulația. 

Domnul consilier Matei Mihai: Squarul de acolo e foarte bun! Unul din acela ar 

trebui și la Maiorescu! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Îmi pare rău! La Maiorescu nu s-a mai putut face 

la vremea respectivă, pentru că se finalizase proiectul european și nu am mai putut. O să 

încercăm din 2019, când trece perioada de monitorizare, să încercăm să punem un 

semafor pentru pietoni, din acela cu senzori. Numai că, avem aviz negativ de la Poliție! 

Distanța între semaforul de la Romarta și semaforul acesta, e prea mică, pentru încă un 

semafor care să limiteze și nu se asigură fluența traficului. Am avizul! Vă pun la dipoziție 

acestea,  veniți și le vedeți! 

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Îi așteptăm să argumenteze! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule, nu trebuie să vină în Consiliu! Ne-au 

spus nouă și noi putem să demarăm mai departe. Fără avizul Poliției, eu nu pot să 

promovez o hotărâre de Consiliu.  

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Așteptăm cu argumentele de 

rigoare și Poliția. 

Pe de altă parte, dacă se mai poate să vă întreb cumva, la Curtea de Conturi. Eu nu 

înțeleg aici, cum se poate plata nelegală în 2017 a unor sume reprezentând lucrări 

neexecutate înscrise în situațiile de lucrări întocmite de către executanți și decontate de 

UATM Giurgiu, pentru următoarele obiective de investiții: 

- modernizare străzi, zona cuprinsă între str. Cărămidarii Vechi și str. Negru Vodă 

– categorie lucrări -  trotuare și așa mai departe;  

- realizări parcări în municipiul Giurgiu; 

- rețea de transport agent termic.  

Suma este de vreo 110.000 lei, 103.000 lei și culmea mi se pare, zice: în timpul 

misiunii de audit financiar, conducerea entității auditate a dispus măsuri de remediere a 

abaterii constatate, astfel: 

- pentru obiectivul modernizare străzi, zona cuprinsă între str. Cărămidarii Vechi și 

str. Negru Vodă – categorie lucrări -  trotuare – pavaj autoblocant, au fost executate în 

timpul desfășurării misiunii de audit financiar, fiind întocmit în acest sens procesul 

verbal. 

Trebuie să avem mare grijă că de acum Curtea de Conturi își cam pierde practic din 

importanță și ne va verifica ulterior doar pe situația contabilă și efectuarea de plăți la 

timp. Nu mai are dreptul de a verifica legalitatea și oportunitatea, Curtea de Conturi și 

trebuie să avem grijă pe viitor cu procesele verbale și toate cele. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Greșit! Nu, nu! Curtea de Conturi are dreptul să 

verifice legalitatea, nu are dreptul să verifice oportunitatea.  

Domnul consilier Anghelescu Adrian Valentin: Le-au scos și legalitatea și 

oportunitatea! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu! Nu au cum să le scoată legalitatea! Păi, pe 

ce mai vin atunci? Este greșit! Oportunitatea și mi se pare normal! Să vină Curtea de 

Conturi și să zică: domnule primar, nu trebuia să faceți strada asta, că mi se pare mie că e 
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mai important s-o faceți aialaltă! Până la urmă, oportunitatea în administrația locală o dă 

cetățeanul care ne-a votat să fim aici. Deci, nu o stabilește o entitate publică care are doar 

datoria să verifice legalitatea și modul cum s-au executat. 

Dacă ați observat și vă răspund și ce s-a întâmplat aici. A fost adus pavajul în zona 

Clopotari, s-a plătit. S-a plătit la sfârșitul anului, pentru că am avut conturile blocate 

datorită operatorului, în octombrie – noiembrie. Am semnat la sfârșitul lui noiembrie 

eșalonarea plăților către operator și mă așteptam ca din ianuarie să-mi blocheze din nou. 

E cu Girexim-ul! Două luni nu am putut să facem investiții și acum suntem în instanță cu 

ei și cu tot ce înseamnă perioada respectivă. Și la vremea respectivă, ne-au demonstrat că 

au cumpărat și au adus tot pavajul în zonă și au spus: în primele luni, cum se încălzește, 

le facem. Și am zis: ok. Având frica că poate să ne blocheze conturile în ianuarie și 

februarie și să nu mai putem să le facem plăți pentru ce au executat, am acceptat să le 

plătim ce au cumpărat. Nu au pus-o în operă. A venit zăpada prin aprilie și la sfîrșitul lui 

aprilie, începutul lui mai, a fost echipa de audit și nu terminaseră toată zona respectivă. 

Activitatea echipei de audit a durat două luni și jumătate. În perioada cât au lucrat, au 

terminat. Deci, pe măsură ce, dânșii au fost și au verificat și au văzut că nu erau puse în 

operă toate acele. 

Domnul consilier Neacșu Lucian: Alte discuții? Nu sunt. Ordinea de zi este 

epuizată, vă mulțumesc! Declar închise lucrările ședinței!  
 

 

Şedinţa se încheie la ora 1514 
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